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Lectura de paraules acabades amb -tx i -ig

Mira com llegeixo paraules amb tx i ig al final...  Ara, tu. 

Ara llegirem frases amb aquestes paraules. 

Les paraules que acaben en -tx i -ig tenen el mateix so final 

tot i que s’escriuen diferent com: despatx i maig.

A dalt de tot del puig hi ha un faig solitari. 

El meu gat fuig quan veu un gos.

He menjat molts dolços i he agafat un empatx. 

La mare ha canviat el cartutx de tinta de la impressora. 

Al color vermell també li podem dir roig. 
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Vaig anar al bateig del meu cosí.

Quan viatjo amb cotxe, de vegades tinc mareig.

A música fem solfeig.

L’àvia ha preparat sardines en escabetx.

Avui he triat un sandvitx de formatge i pernil. 

Un raig de sol entra per la finestra.

No podem parar el degoteig de l’aixeta. 

M’agrada fer busseig a la platja.

Faig un glopeig amb aigua després de rentar-me les dents.
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